
Od: Skalický Pavel 

Odesláno:  10. října 2019 8:50 

Komu: Moravcová Hana 

Kopie: Vavruška Zdeněk; Píša Jaroslav; Bidlová Věra; Jandová Andrea 

Předmět: Interpelace ZMČ - výjezd ze sběrného dvora 

 

Vážená paní Moravcová, 

v návaznosti na váš dotaz ze ZMČ dne 23. 9. 2019 („Paní Moravcová se dále zeptala, jestli se k 

navrhovanému řešení – sběrný dvůr -  vyjádřil odbor dopravy. Požádala o písemnou odpověď.“) vám 

sděluji, že dle vyjádření OMH a OHSaI nebyla změna vnitřního provozu sběrného dvora konzultována  

s odborem dopravy. Jelikož se k výjezdu využije stávající „zadní vjezd“ do dvora, není ani předpoklad, 

že by bylo třeba žádat o další povolení. Jsem si jist, že v případě potřeby v rámci úřadu dojde mezi 

odbory  k případné nezbytné vzájemné koordinaci a komunikaci. 

S pozdravem 

Pavel Skalický 


